
Komárom Város Polgármesteri Hivatala             

2900 Komárom, Szabadság tér 1.         

 

Szám: 1- 142/2012. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2012. október 18-án megtartott ülésén. 

 

Jelen vannak:  a csatolt jelenléti ív szerint, 

             Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott, 

  Dr. Vida Dóra igazgató, 

  és a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerinti illetékes munkatársak,  

  meghívottak 
 

Dr. Molnár Attila: Köszönti az ülésen megjelent képviselőket, Czunyiné dr. Bertalan Judit 

kormánymegbízott asszonyt, Dr. Vida Dóra igazgatót, a meghívottakat és a hivatal 

munkatársait. Külön köszönti az ülésen megjelent Dr. Ströcker Renáta aljegyző asszonyt, aki 

július 5-én rendkívüli testületi ülés keretében került kinevezésre és így augusztus 15-től 

dolgozik Komárom Város Polgármesteri Hivatalában. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes jelen van 10 fő képviselő, hiányzik 1 fő Horváth 

Gyula képviselő úr. 

 

Elmondja, hogy az előzetesen megküldött meghívó napirendjeihez képest módosító javaslata 

nincs. 

 

Megkérdezi, hogy van-e módosító javaslata a képviselő-testület tagjai részéről az előzetesen 

megküldött meghívó napirendjeihez képest? – megállapítja, hogy nincs. 

 

Kéri, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal a napirendeket az alábbiak 

szerint elfogadja: 

 

Napirendek felsorolása: 
 
1. napirend:  Tájékoztató a járási hivatalok felállításával és működésével kapcsolatosan. 
                      Előadó:  Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott 
2. napirend:  Tájékoztató Komárom Város 2012. évi költségvetésének 2012. I. féléves 

végrehajtásáról. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
3. napirend:  Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a 

két ülés közötti fontosabb tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati 
bizottságok munkájáról, döntéseiről, kérdéseikről, bejelentésekről. 

                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
4. napirend:  Komárom Város Önkormányzata Közbeszerzési tervének aktualizálása és az 

iskolai közétkeztetéshez szükséges pénzügyi fedezet biztosítása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
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5. napirend:  A Tűzvédelemért Közalapítvány Komárom beszámolója és kuratóriumának 
személyi változásai. 

                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
6. napirend:  Táncsics Mihály utca forgalomszabályozása, a Térffy Gy. utca – Deák F. utca 

kereszteződésének forgalomszabályozása, Városmajor utca 
forgalomszabályozása. 

                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
7. napirend:  A Sport utca Igmándi útra történő megnyitásának lehetőségei. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
8. napirend:  A Vértes Volán Zrt. beszámolója az általuk végzett Komárom város 2011. évi 

helyi közszolgáltatási tevékenységéről. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
9. napirend:  Komáromi szennyvíztisztító telep 2012. évi beruházási és felújítási igénye. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
10. napirend:  A komáromi Szivárvány Óvodába a beruházást nem érintő bútorok és kiegészítő 

eszközök beszerzéséhez szükséges forrás biztosítására történő javaslat. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
11. napirend:  A Komárom MOL lakótelepen kialakításra kerülő Lőtér befejezési munkáihoz 

szükséges forrás biztosításra történő javaslat. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
12. napirend:  Egressy Béni Zeneiskola alapító okiratának módosítása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
13. napirend:  Komáromi Aprótalpak Bölcsőde alapító okiratának módosítása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
14. napirend:  A gyermekorvosi ügyelet ellátása Komárom Városban. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
15. napirend:  Komárom Város Egyesített Szociális Intézményében ellátott egyes önként vállalt 

feladatok megszüntetése. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
16. napirend:  Komáromi köznevelési intézmények működtetésének biztosítása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
17. napirend:  Fenntartói nyilatkozat kérése a TÁMOP-3.1.4-12/2 Innovatív iskolák fejlesztése 

c. pályázaton való részvételhez. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
18. napirend:  Komárom Város Önkormányzatának részvétele az „Informatika és közigazgatás 

2012” című pályázaton. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
19. napirend:  „A helyi önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások létszámcsökkentési 

döntéseivel kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatás igénylésének, döntései 
rendszerének, folyósításának és elszámolásának részletes feltételeiről” szóló 
pályázat benyújtása. 

                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
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20. napirend:  A Monostori Erőd Kft. támogatási kérelme a „Kazamata-túrák” és a 
„Kerékpárutak” című projektek megvalósításához. 

                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
21. napirend:  Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évi 

fordulója. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                        Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
 
 
Zárt ülés napirendi pontjai: 
 
22. napirend:  A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komáromi Kulturális, Sport és 

Szabadidő Nonprofit Kft. 2012. évi I. féléves beszámolójának elfogadása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
23. napirend:  Pályázati lehetőség az „art” mozik digitalizálására. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
24. napirend:  A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komáromi Televízió Nonprofit Kft. 

2012. I. féléves beszámolójának elfogadása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
25. napirend:  A Klapka György Lakásfenntartó Szövetkezet tájékoztatója a Városi 

Antennarendszer 2012. évi I. féléves működtetéséről. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
26. napirend:  A városi antennarendszer üzemeltetésbe adása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
27. napirend:  A többségi önkormányzati érdekeltséggel működő Komthermál Kft. 2012. évi I. 

féléves beszámolójának elfogadása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
28. napirend:  A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komturist-Komárom Kft. 2012. évi I. 

féléves beszámolójának elfogadása, a KOMTURIST-KOMÁROM Kft. 
beolvadása a KOMTHERMÁL Kft.-be. 

                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
29. napirend:  A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Saxum Kft. 2012. évi I. féléves 

beszámolójának elfogadása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
30. napirend:  SAXUM Kft. külső telep bővítése. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
31. napirend:  A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Távhő Kft. 2012. évi I. féléves 

beszámolójának elfogadása, felkészülés a téli fűtésszezonra. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
32. napirend:  A többségi önkormányzati érdekeltséggel működő Vizák Kft. 2012. évi I. 

féléves beszámolójának elfogadása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
33. napirend:  Minősített többségi tulajdonú gazdasági társaságok 2012. június 30-án fennálló 

kötelezettségei, likviditási helyzete. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
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34. napirend:  Az önkormányzati terület bérbe adása. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
35. napirend:  Áchim András és Kerék Krisztina ingatlan vásárlási kérelme. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
36. napirend:  Kovács János ingatlan vásárlási kérelme. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
37. napirend:  Komárom Város Önkormányzata Reorganizációs terve. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
38. napirend:  Önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti jogviszonyának felülvizsgálata. 
                       Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
                         Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
 
 

1. napirend: 
Tájékoztató a járási hivatalok felállításával és működésével kapcsolatosan. 
Előadó: Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott 
 

Dr. Molnár Attila: Felkéri Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott asszonyt, hogy adjon 

tájékoztatást a komáromi lakosok részére a járási hivatalok felállításával és működésével 

kapcsolatosan. 

 

Czunyiné dr. Bertalan Judit: Köszönti a komáromi lakosokat. Elmondja, hogy 76 településen 

adtak tájékoztatást a járási hivatalok felállításával kapcsolatosan. A járási hivatalok 2013. 

január 1-jén felállításra kerülnek és ezzel kapcsolatos változásokról is ad tájékoztatást a 

lakosoknak. Megköszöni Dr. Molnár Attila polgármester úrnak és Molnárné dr. Taár Izabella 

jegyző asszonynak a Komáromi Járási Hivatal felállításához szükséges megállapodás 

előkészítésében ill. a státuszok átadásával kapcsolatos együttműködésüket. Komárom Város, 

mint leendő Járási Hivatal székhelye sok feladatot el kell látnia a járási hivatalok felállításával 

kapcsolatosan is. Komárom-Esztergom megyében 6 járásszékhely lesz. Ezen felül a meglévő 

Okmányirodák tekintetében ún. Járási Kirendeltségek lesznek. A Komáromi Járást is érinti 

ilyen Járási Kirendeltség, hiszen a Bábolnai Okmányiroda bázisán egy kihelyezett 

Kormányablak ill. Járási Hivatal kerül felállításra. A Kormányablakok minél szélesebb körű 

terjesztése, feladata az államigazgatás átfogó reformjának. A Megyei Kormányhivatalok 2011. 

január 3-ával kerültek felállításra. A 2010-es évben a kormány a „Jó állam.” program keretében 

elsősorban az államigazgatás átfogó reformját indította meg több szempontból pl.: a széttagolt 

kistérségtől kezdve egészen a régiós illetékességig meghatározó államigazgatási feladatokat 

tekintve. A kormány integrálta Komárom-Esztergom megyében 14, országosan pedig 17 

szakigazgatási feladatokat. A 2011-es évben az Állami Költségvetésben mintegy 70 milliárd 
forinttal kevesebből működött azaz államigazgatás, amit Területi Szakigazgatási Rendszernek 

neveznek. A korábbi régiós, kistérségi, megyei és különös illetékességgel bíró megyei 

kormányhivatalhoz tartozó szakigazgatási szervek, ennyi többlettel működtek az ezt megelőző 

években. A Kormányhivatalok 2011-es évben már meg sem kapták mindazokat az 

előirányzatokat, amelyek mintegy 70 milliárd forintban év közben érkeztek előirányzat 

módosításokkal a területre. Úgy gondolja, hogy a közigazgatás átszervezésének és az 

állampolgárok jogos elvárásainak szeretnének megfelelni. A 2011-es évben csak a KEM 

Kormányhivatala működésénél 320 M Ft-ot takarítottak meg, tehát csak a megyére nézve pl.: a 

bérleti szerződések, a működést szolgáló szállítói szerződések átszervezésével. A 2011-es 

évben a működésben való megtakarítás jelentős mértékű. 2012. augusztus 31-ig a záró adatok a 
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következők: a KEM Kormányhivatal még 600 M Ft.-ot tudott megtakarítani dologi és személyi 

oldalról. Ez a megtakarítás többirányú, egyrészt a működést szolgáló szerződések, 

szolgáltatások átkötése, bérlemények felmondása és egyébként a beszerzések racionalizálása 

valamint a működést szolgáló beszerzéseknek a koncentrálásából adódik. A lakosok erről 

eddigiekben nem szerezhetett tapasztalatokat, mivel középszintű átszervezés történt a 

közigazgatásban, amely a racionalizálást szolgáló integráció miatt valósult meg. A 

közigazgatás felé olyan elvárása van a kormánynak, amely gyors, hatékony, szakszerű 

ügyintézést jelent, amelyet az ügyfelek jogosan elvárnak. Teljesen eltérő tapasztalataik vannak 

az ügyintézés során különféle szakigazgatási szerveknél, különböző hivatali szinten. A Járási 

Hivataloknál a kormányablakok további átszervezést igényelnek az okmányirodai, informatikai 

szakmai bázison. Kormányablakokban, kezdetben 29, ma már 64 ügykörben várják az 

ügyintézők az ügyfeleket. Az ügykörök egyablakosíthatóak. A kereskedelmi engedélyezési 

ügyek - amelyek korábban jegyzői hatáskörben voltak vagy más hatóságoknál – bővítése, 

informatikai megalapozása folyik a háttérben. Szakmailag előkészítik a Járási Hivatalok 

indulását. A Kormányablakoknak teljesen más ügyfélfogadási struktúrája és rendszere van. Az 

ügyintézők reggel 8 órától este 20 óráig várják az ügyfeleket. A kormányablak ügyintézőitől 

amit elvárnak az a szakszerű és magas szintű ügyfélkiszolgálás. A kormányablak ügyintézői 

álláshely legfeljebb 5 év múlva már csak felsőfokú végzettséggel tölthető be. Ennek azaz oka, 

hogy egyrészt a jegyzőtől a járási hivatalhoz kerülő államigazgatási ügyek sokrétűek és kb. 

2500 ügy elintézéséről van szó, amivel átlagosan egy városi jegyző olyan 300 üggyel 

találkozik. Egy átlagos magyar állampolgár 30-40 üggyel találkozik, ha viszont vállalkozó 

vagy gazdasági tevékenységet végez, akkor viszont 80-90 üggyel. Ezeknek az ügyeknek az 

intézésére képesnek és alkalmasnak kell lenniük a Kormányablak ügyintézőknek. A 

közigazgatás átalakításának a céljai között szerepel az ún. profiltisztítás, szakszerű ügyintézés. 

Az elmúlt évek során területileg és illetékesség szempontjából egy széttagolt államigazgatás 

alakult ki a 2010-es évre. A jelenleg az ún. labirintus rendszert szeretné az egyablakos 

ügyintézési modell a kormányablakokkal, a járási szintre hozott szakigazgatási feladatoknak a 

megvalósításával egyszerűsíteni. Az ügyfél számára az a lényeg, hogy egy helyen tudja 

elintézni az ügyeit, a lehető legkisebb időfelületen. Komárom Város Polgármesteri Hivatalában 

már szakigazgatási szervek is működnek pl.: a Komáromi Körzeti Földhivatal. Tehát ha 

változás következik be ügyintézés szempontjából, akkor az olyan irányú változás lesz, amely a 

Kormányablak ide kerülő ügyköreinek a bővülését jelenti. Nyugdíjbiztosítási ügyeket, 

egészségbiztosítási ügyeket, családtámogatásokat csak Tatabányán - a megyeszékhelyen - 

tudtak intézni az ügyfelek. Ezek a szolgáltatások a komáromi lakosok és a komáromi járási 

települések számára is Komáromban elérhetőek lesznek, a Kormányablakok 8 órától 20 óráig 

működő ügyfélszolgálati pontoknál, egyablakos formában. Látható, hogy most folyik az 

ügyintézők átadása, hiszen a szakmai kompetenciák, a státuszokkal együtt jönnek az ügyek 

intézésére. Előfordulhat, hogy a Járási Hivatalban ugyanazt az ügyintézőt találják ott, csak egy 
másik ügyintézői státuszban. A Kormányablak ügyintézőket át kell képezni, ami időigényes. 

Két műszakos munkarend lesz. Ez az átszervezés nem jelent létszámbővítést. 2013. év második 

felében fejeződik be a kormányablak ügyintézők átképzése. A járási székhelyeken biztosítanak 

majd hetente legalább 1 nap ügyfélszolgálati sávot annak érdekében, hogy a 

megyeszékhelyeken elérhető ügyfélszolgálatokkal kapcsolatos ügyeket itt is el tudják intézni az 

ügyfelek. A hatáskörök megbontásában annyi történt, hogy a jegyzők államigazgatási 

hatásköreinek feladataiból a Járási Hivatalhoz kerülő hatáskörök közel 40 %-át fedik le, hiszen 

a helyi önkormányzati feladatok itt maradnak jegyzői hatáskörben. Szigorúan az 

államigazgatási ügyek kerülnek a Járási Hivatal illetékességébe. Szükség van a jogszabályok 

egyszerűsítésére. 2013. január 1-jétől az építéshatósági rendszer jegyzői hatáskörben marad, de 

megváltoznak az illetékességi szabályok és a járásokhoz más típusban kerülnek át. A 

gyermekvédelmi támogatások pedig 2013. év áprilisától lesz egyszerűbb az igénylés módja. 
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Komárom városban a Járási Hivatal felállításával több államigazgatási ügyeket kell elintézni, 

mint amennyit eddig. 
 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott asszony 

tájékoztatását. Ez úton is megköszöni kormánymegbízott asszonynak a közreműködését abban, 

hogy Komárom járási székhely lehetett, hiszen komoly szerepe volt ebben. A Járási Hivatalok 

felállítása pozitív változásokat fog eredményezni a komáromi lakosok számára, mivel sokféle 

ügyet tudnak elintézni. Ezt az együttműködést folytassák tovább. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirendi ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselő asszonynak. 

 

Hamrák Zsófia: Megkérdezi, hogy a megyében melyik 6 település lesz járási székhely? 

 

Czunyiné dr. Bertalan Judit: Elmondja, hogy a 6 járási székhely település a következő: 

Esztergom, amely lakosságszámban és területében nagyobb, de a meglévő Okmányirodák miatt 

Nyergesújfalu és Dorogon Járási Hivatal Kirendeltséget fognak felállítani. Tatai Járási Hivatal 

lesz még, továbbá Tatabányai, Oroszlányi, Kisbéri és Komáromi Járási Hivatalok 

székhelyekkel. 

 

Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel a képviselő-testület tagjai 

részéről a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megköszöni Czunyiné 

dr. Bertalan Judit kormánymegbízott asszonynak és Dr. Vida Dóra igazgató asszonynak az 

ülésen való megjelenését és a tájékoztatást. 

A második napirendi pont megtárgyalásával folytatják az ülést. 

 

 

2. napirend: 
Tájékoztató Komárom Város 2012. évi költségvetésének 2012. I. féléves végrehajtásáról. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a likviditási helyzetről a 

kiegészítő táblázatot megkapták, amelyen látható, hogy Komárom Város Önkormányzata 

jelenleg nem rendelkezik hitellel. Köszönetet mond mindezért a Képviselő-testület tagjainak, 

az intézményvezetőknek és a komáromi polgároknak is, akik segítséget nyújtottak ebben. Ez 

évben és a jövő évben is szigorú megszorításokat hajtanak végre a költségvetés szempontjából 

tekintve. Ebben az évben átalakították az adórendszert és intézményeket vontak össze. 

Fontosnak tartja a város versenyképességének a megtartását és a működőképességének a 

biztosítását. Továbbá elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság a napirendet megtárgyalta és a 

határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. 

Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – 

megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. 

Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 
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133/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy a város 2012. évi költségvetése 2012. I. 

féléves végrehajtásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:    Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

3. napirend: 
Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 
fontosabb tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, 
döntéseiről, kérdéseikről, bejelentésekről. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy rövid beszámolót ad a munkahelyekről, az Ipari Park 

helyzetéről, a kis- és középvállalkozásokról, és a közbiztonságról valamint röviden 

tájékoztatást ad a két ülés közötti fontosabb eseményekről. 

A Nokia Kft.-vel kapcsolatosan elmondja, hogy Magyarországon marad. Komáromban a Nokia 

Kft.-nél jelenleg 2100 fő dolgozik. A cégtől elküldött dolgozókat átképzésekkel segítették meg. 

Az elbocsátott dolgozóknak kb. a fele el tudott helyezkedni. Munkanélküliségi ráta 7,6 %, ami 

a megyében a második legjobb. Mindez kb. 719 fő munkanélkülit jelent. A 

közmunkaprogramban 118 fő dolgozik. A kis és középvállalkozások támogatására a 

vállalkozásfejlesztési alapítvánnyal közösen pénzügyi alapot hozott létre az önkormányzat. A 

több tízmilliós összegből képzéseket és pályázati önrészt lehet finanszírozni. Korábban 

alacsony létszámmal dolgozó közterület-felügyeletet kibővítették, 24 órás működést állítottak 

fel. A felügyelet az ingyenesen hívható zöld számon a hét valamennyi napján elérhető. 
Eddigiekben kb. 407 hívás érkezett be. Folyamatosan segítséget nyújtanak a rendőrséggel 

együtt a baja jutott embereknek. A város nemrég nyert el pályázat útján 12,5 M Ft.-ot a 

webkamera rendszer fejlesztésére. Komárom Város Önkormányzata a tavalyi esztendőben 

kiemelt támogatásban részesítette a városi rendőrséget. Az összeget a rendőrök túlórapénzének 

kifizetésére használta fel a szervezet. Szociális téren elmondja, hogy Komáromban nem 

emelkedtek a közüzemi díjak 2011-ben. A családok terheinek további csökkentésére bevezették 

a kismamák ingyenes utazásának lehetőségét, a 70 éven felüliek ingyenes szemétszállítását, 

valamint a térítésmentes faosztási akciót és a diákok díj nélküli utazását. A bérlakás koncepció 

pedig kidolgozás alatt áll. Az Önkormányzat Fövenyesen lévő üdülőjét a diákok előtt is 

megnyitották. A városban ingyenesen lehet házasságot kötni. A Máltai Szeretetszolgálat és az 

Önkormányzat között missziós együttműködés van. A „TE SZEDD” akción és a „Van mit 

tisztáznunk” programon sokan részt vettek. A gyermekekkel együtt faültetési akció vettek 

részt. Meghirdették a nyitott kapunk programot, a parlamenti látogatásokat, amelyen kb. 3000 

komáromi lakos vett részt és a városházi beszélgetéseket. Október 30-án kedden 15 órakor a 

városházi beszélgetések sorozata folytatódik, amelyen vendégük lesz Csernoviczki Éva 

olimpiai bronzérmes cselgáncsozó, Sidi Péter olimpiai 6. helyezett sportlövő, Herczeg Szabolcs 

olimpiai sportlövő csapat vezetője. Az utóbbi időben megkezdődtek a körzetbejárások, a helyi 

fogadóórák, amelyek során a komáromiak testközelből mondhatják el az őket foglalkoztató  
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legfontosabb ügyeket. Koppánymonostoron a Dózsa György Művelődési Házban november 

29-én fogadóórát tartanak, amelyre mindenkit szeretettel várnak. A város távolról sincs olyan 

gazdasági helyzetben mint volt, de ettől függetlenül a fejlesztések és beruházások azonban 

természetesen nem állnak le. A városrehabilitációs program részeként megújult a Szabadság 

tér, a Jókai tér, a mozi épülete, továbbá a főúton lévő lakóingatlanok közötti terület. A város 

rehabilitációs projekt keretén belül folytatódnak a fesztiválok megrendezése. Folytatódnak a 

városban a római kori leletek utáni ásatások. Továbbra is biztosítják a gyermekek részére az 

ingyenes úszásoktatást. A részben társadalmi munkában felújított lőtér is hamarosan átadásra 

kerül. A Sportlövő Szakosztály felnőtt sportlövői kiemelkedő teljesítmény nyújtanak a 

bajnokságon. Komárom városának elmaradása van a marketing terén. A kikötő kialakítása, a 

fürdő felújítása terén előrelépéseket kell tenni, amelyhez a Képviselő-testület tagjai segítségét 

kéri. A Lovas Színháznak „Az utolsó betyár.” című előadását a Magyar 1-es csatornán 

közvetítették, amely által még jobban népszerűbbé vált a Lovas Színház. Folytatódik a HPV 

védőoltási program. Továbbá elmondja, hogy Észak-Komárommal együtt közösen szoktak 

tartani egy évben egyszer testületi ülést a Komáromi Napok keretében. Felvidéki kitelepítettek 

emléknapja alkalmából április 12-én az Észak-Komárommal közös megemlékezést szoktak 

tartani. A trianoni békediktátum aláírásának és városunk kettészakításának évfordulós 

előestéjén, 2012. június 3-án a dél-komáromi körforgalomban felállításra került az 

eredetmondánkban szereplő nemzeti jelképünk, a Turul madarat ábrázoló szobor. A Radeczky 

szobor az eredeti helyére visszaállításra került. Az Alapy iskola új tanműhelyének az átadására 

került sor és az intézmény felújított épületének átadására is. Az új postaépület átadására került 

sor a Czibor Zoltán utcában valamint a római katolikus egyházzal közösen pedig felújították a 

kistemplomot. A játszótereket folyamatosan korszerűsítik, csakúgy mint a közvilágítást. A 

tavalyi évben avatták fel a vadonatúj koppánymonostori bölcsődét és néhány nap múlva adják 

át a Szivárvány Óvoda új tornatermét. Szintén rövid időn belül sor kerül az új védőnői körzet 

átadására. Ezzel megszűnik az az évek óta tartó áldatlan állapot, hogy a kismamáknak együtt 

kellett várakozni a betegekkel. Néhány hónap múlva átadásra kerül a Rex Állatvédő Egyesület 

új állatmenhelye. Útfelújítások, járdajavítások folyamatban vannak. Kanyarodó sáv kialakítása 

is folyamatban van. Az árvízvédelmi szakasz fejlesztése és az elkerülő utak kialakítása tovább 

folytatódnak. A városban az elmúlt hónapokban több új ingyenes internetes pont, ún. wifi-pont 

került kialakításra. Zajlik a panelprogram. Jelenleg épp a Mártírok utcai lakótömb teljes külső 

felújítása és energetikai korszerűsítése folyik. A közelmúlt egyik legörömtelibb eseménye az a 

bejelentés volt, hogy 2015-ben megkezdődhet az új dunai híd építése is, amely várhatóan 2017-

ben fejeződik be. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, bejelentés a képviselő-testület 

tagjai részéről? Megadja a szót Sárai János képviselő úrnak. 

 

Sárai János: Elmondja, hogy a Szőnyi városrészben a Nádor utca és a Vásártér közötti 

útszakasz nagyon rossz állapotban van, tele van kátyúkkal. Kérése a Szőnyi városrészben élő 
lakosok nevében is, hogy minél előbb kerüljön felújításra, mivel elég baleset veszélyessé vált 

ezt az útszakasz. Kérése a Saxum Kft.-hez, hogy minél előbb végezzenek az egész város 

területén patkányirtást, mivel már nagyon elszaporodtak. 

 

Kovács Károly úr, a Saxum Kft. ügyvezetője: Elmondja, hogy több bejelentés érkezett patkány 

és egyéb rágcsálók túlzott elszaporodásának, megoldása ügyében. A patkányirtást 

folyamatosan végzik a városban. Az irtást követően kb. 1 hét múlva újra megjelennek a 

patkányok a csatornákban, az utcákon, mivel már nagyon elszaporodtak. A városban kb. 100 

km hosszú csatornarendszer és 2.500 akna található. Véleménye, hogy komplex irtásra lenne 

szükség a városban. Ezzel kapcsolatban már több cégtől bekérték az árajánlatokat, de kb. 5-6 

évig el fog tartani a patkányirtás, addig fenn fog állni a városban ez az állapot. 
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Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel, bejelentés a képviselő-

testület tagjai részéről? Megadja a szót Takács József képviselő úrnak. 

 

Takács József: Elmondja, hogy a Van Damme Kft.-től, amely kukoricacsíra feldolgozó üzem 

és az Apricola Kft.-től, amely tojástermeléssel foglalkozik, már hetek óta időközönként 

kellemetlen szagok áradnak a városban. Ennél a két cégnél vizsgálatok folynak a probléma 

megoldása ügyében. Eddigiekben sajnos nem sikerült ezt a problémát orvosolni. Az Észak-

Dunántúli Környezetvédelmi Hivatal még októberben újara megkereste ezt a két üzemet és 

hiányosságokat tártak fel. A polgármester úr segítségét kéri ennek a probléma megoldása 

ügyével kapcsolatban. A Molaji lakótelepen élők kérése, hogy a kamionparkolót szüntessék 

meg vagy valamilyen más megoldást találjanak erre, mivel nagyon balesetveszélyes ott a 

közlekedés. Ez ügyben a lőtér felé vezető úton a Posta mellett visszahelyeztek egy behajtani 

tilos táblát, amely remélhetőleg megoldja ezt a problémát. A Széchenyi úton lévő elhagyatott 

épület kerítése rádőlt a járdára, amely leszűkítette a gyalogosok útját. Kérésük, hogy mielőbb 

távolítsák el ezt a kerítést a járdáról, hogy akadálymentesen lehessen tovább közlekedni. A 

Molaji lakótelepen lévő egyik buszváróban ki lett törve az üveg. Kérése, hogy mielőbb 

orvosolják ezt a problémát. A Szőnyi városrészben, a Kossuth utcában a templom előtt lévő 

nyárfa leszűkíti a járdát. Kérése, hogy orvosolják ezt a problémát is. A Petőfi utcában a járda 

már nagyon rossz állapotban van, ezért kéri, hogy mielőbb javítsák ki a járdát. A mai napon 

október 18-án 16 órakor a Molaji lakótelepen bejárás lesz. Kérése, hogy minél többen 

vegyenek rész ezen. A Szőnyi Kirendeltségen pedig fogadóórát tartanak. 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az Észak-Dunántúli Környezetvédelmi Hivatal jelentése 

szerint a két üzemnél – jogszabályok szerint - minden megfelelően működik. Újabb 

megkereséssel éltek, újabb vizsgálatokat indítanak a két cégnél. 

 

Takács József: Véleménye, hogy nem az a célja, hogy az üzemeket bezárassa, hanem az, hogy 

a városban terjengő kellemetlen szagok szűnjenek meg. Lakossági fórumra a környezetvédelmi 

hatóságok igazgatóit meghívják, amelyen megbeszélést fognak tartani a probléma 

megoldásával kapcsolatban. 

 

Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel, bejelentés a képviselő-

testület tagjai részéről? Megadja a szót Czita János képviselő úrnak. 

 

Czita János: Elmondja, hogy a város vezetőségének pénzügyileg sikerült stabilizálni a város 

működőképességét. Véleménye, hogy apró lépésekkel tudják csak tovább fejleszteni a várost. 

A Koppánymonostori városrész temetőjében nincsen vizesblokk, ezért kérése, hogy mielőbb 

oldják meg ezt a helyzetet. Javasolja, hogy helyezzenek ki ideiglenesen egy mobil WC-t. 
Megkérdezi, hogy Koppánymonostoron lévő kutyamenhely mikor kerül át az új telephelyre? 

Előreláthatóan mikor készül el a Rex Állatvédő Egyesület új állatmenhelye? A Fenyves 

tábortól induló iskolabuszok menetrendje megváltoztatását kérik a koppánymonostori lakosok. 

Ezzel kapcsolatban javasolja, hogy egyeztetéseket folytassanak a Vértes Volán Zrt.-vel. 

Koppánymonostoron november 29-én 16 órakor képviselői fogadónapot tart polgármester úrral 

együtt. Kéri, hogy minél többen vegyenek részt a fogadónapon. 

 

Kovács Károly úr, a Saxum Kft. ügyvezetője: Elmondja, hogy a Koppánymonostori temetőbe a 

mobil WC kihelyezése megoldható. Mindenszentek napja előtt 1 héttel és utána is még 1 héttel 

biztosítva lesz a temetőben a mobil WC. Az új állatmenhellyel kapcsolatban elmondja, hogy az 

épület és a kerítés már elkészült, de a víz, a villany, optikai kábelek bevezetése a napokban 
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készül el és az engedélyezések még hátra vannak. Szociális helyiségeket kell még kialakítani 

ide. Előreláthatóan ebben az évben az új menhely átadás megtörténhet.  

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a Koppánymonostori lakosok türelmét kéri az új 

állatmenhely átadásával kapcsolatban, mivel már nem kell sokáig várni erre. Megkérdezi, hogy 

van-e egyéb kérdés, észrevétel a napirendi ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Dr. Kreft-

Horváth Loránd alpolgármester úrnak. 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd: Elmondja, hogy a Laktanyánál nagyon sokan szállnak fel a reggeli 

buszjáratokra, amelyek ez által nagyon leterheltek, ezért javasolja a menetrend 

megváltoztatását. Kérése, hogy a Fenyves tábortól reggel 8 órakor induló busz menetrendjét 

módosítsák, igény van erre. Az iskolák a korán megérkező diákoknak biztosítanak meleg 

helyiséget. Javasolja, hogy az Intézmény-felügyelet a Vértes Volán Zrt.-vel egyeztetéseket 

folytassanak a buszok menetrendjének megváltoztatása ügyében. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr hozzászólását. 

Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel, bejelentés a képviselő-testület tagjai 

részéről? Megadja a szót Dombay Gábor képviselő úrnak. 

 

Dombay Gábor: Elmondja, hogy szeptember 28-án, pénteken reggel 6 órakor indult el a 

Spartathlon nevet viselő futóverseny Komáromban és egészen szombaton délig tartott. A 

korábbi években Szőnyi Ferenc ultratriatlonista benevezett az Athén és Spárta közötti 

futóversenyre Görögországban. A Komáromi Európa Futó Egyesület szervezett egy 

megmérettetést, amelynek lényege az volt, hogy a komáromiak futással biztassák a sportolót a 

minél jobb teljesítmény elérésére. Szőnyi Ferenc idén nem indult a görögországi versenyen, 

Komáromban azonban starthoz állt. Ugyan nem az eredeti 246 kilométert, hanem a jelképes 2 

kilométert teljesítette, ahogy mindenki, aki részt vett a komáromi eseményen. Nagyon sokan 

jöttek el a helyi iskolákból. Ezúton is megköszöni a testnevelő tanárok segítségét. Fontosnak 

tartja a sportos nevelést. A diákok mellé sok felnőtt is csatlakozott. A verseny másfél napos 

volt, így éjszaka sem álltak le a futók. A KEFE tagjai közül valaki mindig futott, így aztán 

hozzájuk bátran lehetett csatlakozni még a hajnali órákban is. A Spartathlon addig zajlott, míg 

Spártában célba nem ért az első magyar induló. Az Erőemelő-és Fekvenyomó Világbajnokság 

Írországban került megrendezésre Limerick-ben, amely 8 napos erőpróba volt. Az első és 

második napon a női és férfi RAW fekvenyomó és erőemelő versenyzők léptek színpadra. A 

harmadik napon két versenyző képviselte a komáromi sportegyesületet RAW erőemelésben. A 

110 kg-os Masters I. kategóriában Kiss László világcsúccsal, 710kg-os eredményével 

Világbajnoki címet szerzett és a 140kg-os Open felnőtt kategóriában Makovics Zsolt 

világcsúccsal 845kg-os eredményével világbajnok lett. Ez úton is gratulál a két világbajnok 
erőemelőnek. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dombay Gábor képviselő úr hozzászólását. Elmondja, hogy ez 

úton gratulál Sidi Péter sportlövőnek az eddigiekben elért szép eredményekért. Büszkék a 

komáromi sportolókra. A magyar felnőtt lakosoknak csak a 9 %-a sportol rendszeresen és a 

gyermekeknek a 75 %-a csak a testnevelés órán mozog. Kérése a sportegyesületekhez, hogy a 

civil szervezetek bevonásával folytassák az emberek buzdítását a sportolásra. Megkérdezi, 

hogy van-e további kérdés, észrevétel, bejelentés a képviselő-testület tagjai részéről? Megadja a 

szót Hamrák Zsófia képviselő asszonynak. 

 

Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy az Igmándi Erődnél kb. 20-30 fő fiatal szokott összegyűlni és 

nagy valószínűséggel drogot fogyasztanak. Márkos Attila képviselő úrral együtt egyik este 
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meglesték őket és valószínűleg tényleg drogoznak. Ezt meg kell akadályozni. Kérése a 

lakosokhoz, hogy ha valaki észreveszi, hogy a fiatalok drogot fogyasztanak, akkor azonnal 

értesítsék a rendőrséget, a Közterület-felügyeletet az ingyenesen hívható zöld számon, esetleg 

még a képviselőket is, hogy tettenérjék a fiatalokat és megakadályozhassák ezzel a 

drogfogyasztást. A felújított Szabadság téren a szobor körül nagyon sok fiatal kerékpározni 

szokott még a sírokon is. Ez által a szobor, a sírok megrongálódnak. Kérése, hogy ez ellen 

lépjenek fel. A lakosok segítségét is kéri ennek az ügynek a megoldásában. Az Arany J. u. 17. 

szám alatti kávézó üzemeletetésével kapcsolatban elmondja, hogy nagyon kevesen mennek be 

oda, mivel még nyáron fagylaltot sem árulnak. Így kihasználatlan ez a kávézó. Kérése, hogy 

oldják meg ezt a helyzetet. Felhívja a lakosság figyelmét arra, hogy az 1956-os forradalom és 

szabadságharc hőseiről való megemlékezéseken vegyenek részt. Tehát Komárom Város 

Önkormányzata október 23-án több helyszínen is megemlékezik az 1956-os forradalom és 

szabadságharc hőseiről. Ismerteti a részletes programot: A Szőnyi városrészben 14 órakor a 

Bozsik József Általános Iskola tanulóinak műsorára kerül sor a Petőfi Sándor Művelődési 

Házban. Továbbá 15 órakor műsor lesz a Hősök terén: Szavalat: Egyed László úrtól és Szabóné 

dr. Mühlenkampf Erika a Jókai Mór Gimnázium igazgatónőjének emlékező beszédére kerül 

sor. Koszorúzás lesz, amelyen közreműködik a Duna Népdalkör. Komáromi városrészben 

16.óra 30 perckor megemlékezés lesz a Lengyár udvarán lévő kopjafánál, ahol beszédet mond: 

Czunyiné dr. Bertalan Judit kormánymegbízott asszony, 17 órakor Csémi Máté, 1956-os 

komáromi hős emléktáblájának avatására kerül sor a Komáromi Rendőrség egykori bejáratánál 

valamint 17 óra 30 perckor koszorúzás az 1956-os komáromi hős, Ács Lajos házánál a Béke 

Hotel előtt és 18 órakor szentmise lesz a Jézus Szíve Római Katolikus Templomban. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselő asszony felvetéseit. Véleménye, hogy 

az ingatlanok megfelelő kihasználtságán, értékesítésén el kell gondolkodni. Javasolja, hogy 

munkaértekezletet hívjanak össze ennek a megtárgyalásával kapcsolatban. Megkérdezi, hogy 

van-e további kérdés, észrevétel, bejelentés a képviselő-testület tagjai részéről? Megadja a szót 

Turi Bálint alpolgármester úrnak. 

 

Turi Bálint: Elmondja, hogy a nyári napközis foglalkozás idén az Élettér Egyesület jóvoltából a 

Magházban volt. Ebben az évben jóval többen vették igénybe a nyári napközis foglalkoztatást a 

gyermekek részére. Naponta kb. 31 gyermeket foglalkoztattak, akiket úszni is elvittek. A Gyár 

utca 14. szám alatti épületből a lakókat kiköltöztették. A Saxum Kft. ezt az épületet lebontatta, 

amely által a város komoly fejlesztési területhez jutott. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy 

van-e további kérdés, bejelentés a képviselő-testület tagjai részéről? Megadja a szót Hornig 

Rudolfné alpolgármester asszonynak. 
 

Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy a Start közmunka program keretében 65 főnek tudtak 

munkát biztosítani 2012. augusztus 15-től, december 31-ig. A közmunkásoknak nyertes 

pályázat útján tudtak munkát biztosítani, amelyen 28 M Ft-ot nyert el az önkormányzat. Fő cél 

az értékteremtő munka képzése. A közmunkásokkal utakat, árkokat, útpadkákat teszik rendbe 

valamint a szemetet szedetik össze, az elhanyagolt területeket tetetik rendbe, a kórház festését 

végzik el, fásítást hajtanak végre stb. A munkájukat 1 fő munkatársuk ellenőrzi. A Molaji 

lakótelepen élő lakosoktól pozitív visszajelzéseket kaptak a közmunkások elvégzett munkája 

után. A közmunkások a lőtér építésében is segítséget nyújtottak. Felhívja a lakosok figyelmét a 

következő rendezvényre, amelyre mindenkit szeretettel várnak: Turi AttilaYbl-díjas építész 

kiállítására kerül sor 2012. október 26-án, pénteken, 16 órakor az Arany 17. 

Rendezvényközpontban, ahol Turi Attila Ybl-díjas építész életművéből és a vörös iszap 
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katasztrófa utáni újjáépítést bemutató munkálatok fotóiból nyílik kiállítás. Köszöntőt mond Dr. 

Molnár Attila Komárom Város polgármestere. A kiállítást megnyitja Zsigmond László Ybl-

díjas építész, a Kós Károly Egyesülés Igazgatója valamint vendég lesz Tolcsvay Béla 

előadóművész. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hornig Rudolfné alpolgármester asszony hozzászólását. 

Elmondja, hogy november 9-én a Tóparti Óvodába látogatnak, Devecser óvónői, akiket nagy 

szeretettel várnak. Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, bejelentés a képviselő-testület tagjai 

részéről? Megadja a szót Czita János képviselő úrnak. 

 

Czita János: Elmondja, hogy a közmunka program sikeres, mivel a közmunkások segítségével 

például az árkok, a csatornarendszer 2,5 km hosszan ki lett takarítva. Ez által Komárom városa 

részben felkészült a téli csapadék elvezetésére. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czita János képviselő úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy van-

e további kérdés, bejelentés a képviselő-testület tagjai részéről? Megadja a szót Horváth Zsolt 

képviselő úrnak. 

 

Horváth Zsolt: Elmondja, hogy lakó bejelentésre kiment a Van Damme Kft.-hez és látta, hogy 

az üzem ajtaja ki van nyitva, ahol kereszthuzat van. Ezzel kapcsolatosan javasolja, hogy ha az 

ajtókat becsuknák, akkor lehetséges, hogy a kellemetlen szagok, kiáramlása csökkenne. 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy jelezni fogják ezt a cégnek. Megköszöni Horváth Zsolt 

képviselő úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, bejelentés a képviselő-

testület tagjai részéről? Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrnak. 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd: Elmondja, hogy az elsődleges prevenció keretében a 

drogfogyasztásának a veszélyeire hívják fel a figyelmet. A másodlagos prevenció keretében a 

drogfogyasztás megelőzésének a bejelentésével foglalkoznak. A harmadlagos prevenció 

keretében a drogfogyasztás elvonásával foglalkoznak az egészségügyi intézményekben. 

Társadalmi összefogással tudják megakadályozni a fiatalok drogfogyasztását. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úr hozzászólását. 

Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, bejelentés a képviselő-testület tagjai részéről? 

Megadja a szót Babják Csaba képviselő úrnak. 

 

Babják Csaba: Elmondja, hogy a közmunkások munkáját ellenőrizni kell, mivel vannak, akik 

nem végzik el a rájuk bízott feladatokat. A Kresz park kihasználatlan, pályázati pénzből lehetne 
újat kialakítani. A Temető utcában az autók nehezen tudnak elhaladni a Malomba behajtani 

akaró kamionok miatt. Nagyon sokszor előfordul az, hogy a kamionokat, mikor megérkeznek a 

Malomhoz, nem engedik be azonnal és így elállják az utat. Ez által nagyon balesetveszélyes 

ebben az utcában a közlekedés. Kérése, hogy találjanak erre mielőbbi megoldást. A Szabadság 

téren nagyon sok fiatal kerékpározik, amely által megrongálják a szobrot és a sírokat is. 

Kérése, hogy mielőbb találjanak erre megoldást. A Komáromi Televízió Kht. a 10 M Ft-os 

költségvetéséből nem közszolgálati Tévéként működik, mivel pl.: a Jobbik Ifjúsági Tagozat 

komáromi szervezete programjait egyáltalán nem közvetítik, pedig kaptak meghívót is a 

rendezvényekre. Nem közvetítették pl.: a Jobbik Ifjúsági Tagozat komáromi szervezete által 

megrendezett akciót sem, amelyen a város egy részét megtisztították, melynek a keretében pl.: 

a Duna-partot rendbe tették. Kérése, hogy ezeket a rendezvényeket is közvetítse a Komáromi 

Televízió. 
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Dr. Molnár Attila: Megköszöni Babják Csaba képviselő úr hozzászólását. Elmondja, hogy a 

köztereket, játszótereket és a Kresz parkot is, ha ki szeretnének alakítani, akkor be kell keríteni, 

közbiztonsági okokból. Ki lehetne alakítani Kresz parkot, de mindenképpen be kell keríteni. 

Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, bejelentés a képviselő-testület tagjai részéről? Megadja 

a szót Hamrák Zsófia képviselő asszonynak. 

 

Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy a Kresz parkból a kihelyezett padokat, asztalokat ellopták. 

Tönkretették teljesen a Kresz parkot. Lehetséges, hogy így nincs nagyon értelme a parkot 

felújítani, ha újból tönkreteszik, megrongálják. Javasolja, hogy ennek ellenére mégis újítsák fel 

ezt a parkot, mert lehetséges, hogy nem fordul elő rongálás, de ha mégis akkor a 

helyrejavításnak a költségei nem kerülnek sokba. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselő asszony hozzászólását. Megkérdezi, 

hogy van-e egyéb kérdés, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről? Megadja a szót 

Hornig Rudolfné alpolgármester asszonynak. 

 

Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy a közmunkások munkájának az ellenőrzésére 1 embernél 

több „felügyelőt” sajnos az önkormányzattól nem tudnak kihelyezni, mivel a közmunkások egy 

időben több munkafolyamatot végeznek el. Javasolja, hogy esetleg a Saxum Kft. helyezzen ki 

„felügyelőt”, vagy pedig szociális munkást bízzanak meg erre a feladatra. Javasolja, hogy a 

Kresz parkot helyezzék át másik területre. Területeket egyesítsenek Komárom város területén 

területfejlesztések céljából. A rendezési terv módosítása a következő évben tavasszal történik 

meg.  

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hornig Rudolfné alpolgármester asszony hozzászólását. 

Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről? 

Megadja a szót Babják Csaba képviselő úrnak. 

 

Babják Csaba: Megkérdezi, hogy miért csak 1 fő felügyelőt tudnak kihelyezni a 

közmunkásokhoz? 

 

Dr. Molnár Attila: A Start Munka program által több felügyelőt nem tudnak finanszírozni. 

Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről? – 

megállapítja, hogy nincs.  

Ismerteti a Statisztikai Hivatal által megadott Komárom város lakosságáról szóló adatokat.  

Ismerteti a Carrier Hotel működtetésével kapcsolatos határozati javaslatot. Kéri, hogy 

szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

 

134/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy a Mol lakótelepen lévő Carrier Hotel 

működtetése során keletkezett, de még el nem számolt veszteség -2.140.651,-Ft összegét, 

megállapodás alapján megtéríti a Komthermál Kft. felé, Komárom Város 2012. évi 

költségvetése általános tartaléka terhére. 
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Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti a prevenciós órarenddel kapcsolatos határozati javaslatot. Kéri, 

hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

135/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. a közoktatási intézményekben: óvodákban, általános iskolákban és középiskolában a 

komplex egészségfejlesztési program (prevenciós órarend) megvalósítását elfogadja.  

 

 2.   a program koordinálására felkéri Komárom Város Egészségügyi Alapellátási  

       Szolgálatát.  

 

 3.   a program megvalósításának fedezetéül 1.000.000.- Ft azaz egymillió forint  

       összeget a 2012. évi költségvetésében az Egészségügyi és Szociális Alap terhére  

       biztosítja.  

 

Határidő: 2012. október 31. 

Felelős: dr. Kreft-Horváth Lóránd alpolgármester 

 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti a nyári napközis táborral kapcsolatos határozati javaslatot. Kéri, 

hogy szavazzanak a határozati javaslatról.  

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

136/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy a 2012. évi nyári napközis tábor 
működéséről szóló beszámolót elfogadja, egyben köszönetét fejezi ki az Élettér Közösség- és 

Településfejlesztő Egyesület tagjainak, segítőinek, aktivistáinak a tábor megszervezéséért.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:    Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti a Klapka György Múzeum által megrendezésre kerülő kiállítása 

támogatásával kapcsolatos határozati javaslatot. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 

javaslatról.  
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- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

137/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. a Klapka György Múzeum részére – a komáromi tűzoltóság és tűzoltók történetét bemutató  

      kiállítás megrendezéséhez szükséges költségek Klapka György Múzeum részére - 200 E Ft  

      támogatást nyújt.  

 

 2.  a Polgármesteri Hivatal Komárom Város 2012. évi Költségvetése általános tartaléka  

      terhére biztosított támogatás összegét a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány részére  

      utalja át.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

Dr. Molnár Attila: Kéri, hogy szavazzanak a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két 

ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, polgármesteri és egyéb intézkedésekről, 

az önkormányzat likviditási helyzetéről szóló beszámolóról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

138/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy a lejárt határidejű 

Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb  

tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati bizottságok munkájáról,  

döntéseiről, kérdésekről, bejelentésekről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

4. napirend: 
Komárom Város Önkormányzata Közbeszerzési tervének aktualizálása és az iskolai 
közétkeztetéshez szükséges pénzügyi fedezet biztosítása. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az 

előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-

e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót Babják Csaba képviselő úrnak. 

 

Babják Csaba: Elmondja, hogy a szülők a Kölyök Kft. által kiszállított ételekkel kapcsolatban 

panasszal fordultak hozzá. Véleménye, hogy nem támogatja a határozati javaslatokat.  
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Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a közbeszerzési kiírással kapcsolatban kell most döntést 

hozni. A Hivatal munkatársai az intézményekkel folyamatosan tartják a kapcsolatot, ezért a 

fennálló problémáknak a nagy részét már orvosolták. 

 

Dombay Gábor: Véleménye, hogy a Petőfi Sándor Általános Iskolában az ebéd minősége 

megfelelő és változatos. Az iskolában az ebédet megkóstolta és megfelelőnek találta.  

 

Babják Csaba: Javasolja, hogy ne 5évre kössék meg a szerződést a Kölyök Kft.-vel, hanem 

csak 1 évre. 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy az ilyen szerződéseket általában 10 évre kötelező megkötni. 

Ebben az esetben 5 évre kötelező megkötni a szerződést. 

 

Takács József: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság a napirendet megtárgyalta és a határozati 

javaslatokat elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. 

 

Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy 

szavazzanak a határozati javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen és 1 tartózkodási szavazattal az alábbi 

határozatot megalkotja: 

 

139/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. Komárom Város Önkormányzata 2012. évi közbeszerzési tervét a csatolt melléklet  

                 szerint kiegészíti „A Feszty Árpád, a Szőnyi Bozsik József és a Petőfi Sándor 

                 Általános Iskolák tálalókonyháinak üzemeltetése, iskolai étkeztetés biztosítása”  

                 tárgyban lefolytatandó közbeszerzési eljárással. 

 

2. Komárom Város Önkormányzata 2012. évi aktualizált közbeszerzési tervét  

                 egységes szerkezetben a csatolt melléklet szerint jóváhagyja. 

 

3. kötelezettséget vállal arra, hogy „ A Feszty Árpád, a Szőnyi Bozsik József és a  

                 Petőfi Sándor Általános Iskolák tálalókonyháinak üzemeltetése, iskolai étkeztetés  
                 biztosítása” tárgyú nemzeti nyílt közbeszerzési eljárás keretében kötendő  

                 vállalkozási szerződés fedezetét a 2013 – 2017. évek költségvetésében az alábbiak  

                 szerint biztosítani fogja:   

 

  Bruttó (Ft) 

2013 78.000.000 Ft 

2014 78.000.000 Ft 

2015 78.000.000 Ft 

2016 78.000.000 Ft 

2017 47.000.000 Ft 
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A fenti összegek a nyersanyagnorma változásával valamint az adott évre vonatkozó inflációs 

ráta mértékével módosításra kerülnek. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

5. napirend: 
A Tűzvédelemért Közalapítvány Komárom beszámolója és kuratóriumának személyi 
változásai. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Kérése, hogy a határozati javaslatok közül az a) 

és b) pontról most ne hozzanak döntést, majd egy későbbi időpontban tárgyalják meg, záradék 
megszerzése és személyi változások miatt. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, 

hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, 

hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a c), d) és e) határozati javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

140/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. a „Tűzvédelemért” Közalapítvány Komárom alapító okiratának 6.1. pontját az alábbiak  

    szerint határozza meg: 

    „A kuratórium elnöke: Szalai Endre, 2903 Komárom, Margaréta u. 2. ” 

 

2. a „Tűzvédelemért” Közalapítvány Komárom alapító okiratának 6.2. pontját az alábbiak 

    szerint módosítja: 

   „A kuratórium tagjai: Szilágyi István, 2890 Tata, Május 1. út 51. 2. lép. 1/3.  

             Bea Csanád 2903 Komárom, Kacsoh P. u. 15.  

                                      Borvendég Szilárd, 2900 Komárom, Klapka Gy. u. 52. I/11. 

                                      Sárai János, 2921 Komárom, Dózsa Gy. út 26. „ 

 

3. a „Tűzvédelemért” Közalapítvány Komárom alapító okiratának 5. számú módosító okiratát  

    elfogadja. 

 

Határidő: 2012. november 30. 

Felelős:     Simon István, a kuratórium elnöke 
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6. napirend: 
Táncsics Mihály utca forgalomszabályozása, a Térffy Gy. utca – Deák F. utca 
kereszteződésének forgalomszabályozása, Városmajor utca forgalomszabályozása. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, 

hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót 

Turi Bálint alpolgármester úrnak.  

 

Turi Bálint: Elmondja, hogy a lakók nyár elején bejelentést tettek, hogy a Táncsics Mihály 

utcában nagy a forgalom. Kérésük, hogy az utca forgalmát korlátozzák ill. a sebességhatárt 

csökkentsék. A teherforgalom szabályozása lehetséges. A buszjáratok száma csökkeni fog 

decembertől, 3 járattal.  

 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Turi Bálint alpolgármester úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy 

van-e egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót Dombay Gábor képviselő úrnak.  

 
Dombay Gábor: Elmondja, hogy a lakók korábban bejelentették, hogy a Városmajor utcában 

nagy a teher-autóforgalom. A környező cégekkel a hivatal egyeztetéseket folytatott. 

Kompromisszumos megoldásként a 30 km/óra sebességkorlátozó tábla kihelyezését és 

járdaépítését javasolja.  

 

Czita János: Elmondja, hogy a Városmajor utcán haladnak át a leggyakrabban 

tehergépjárművek, mivel az utca egyik vége az Ipari Parknál nyílik. A kisgazdák telephelyei is 

ebben az utcában vannak, ezért a gazdasági gépekkel ezen az utcán mennek keresztül. 

Véleménye, hogy ezért nem lehetséges a tehergépjárműveket kitiltani az utcából. Megoldásként 

javasolja a 30 km/óra sebességkorlátozó tábla kihelyezését. 

 

Takács József: Véleménye, hogy a Térffy Gy. utca  és a Deák Ferenc utca kereszteződésébe 

történő előjelző tábla kihelyezésével nem biztos, hogy a fennálló probléma ezzel megszűnne. 

Javasolja, hogy inkább tükörlámpát helyezzenek ki oda. 

 

Márkos Attila: Javasolja, hogy a Térffy Gy. utca  és a Deák Ferenc utca kereszteződésébe Stop 

táblát helyezzenek ki és sárga csíkot fessenek fel az aszfaltra. 

 

Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy a Marek J. utca további vizsgálatát kéri, hogy elterelő útnak 

megfelelő-e. 

 

Czita János: Elmondja, hogy a Marek J. utcába, ha elterelő út lesz, akkor még a 

személygépkocsikat el lehet terelni, de a tehergépkocsiknál ez nem vezet megoldásra. 

 

Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Javasolja, hogy 

az előterjesztésben szereplő határozati javaslatokról foglaljanak állást azzal a kiegészítéssel 

együtt, hogy megvizsgálják annak a lehetőségét, hogy amennyiben a Térffy Gy. utca  és a Deák 

Ferenc utca kereszteződésébe Stop táblát helyeznek ki, az megfelelő megoldást jelentene-e a 

probléma megoldásában. Amennyiben megfelelő megoldás lenne, szükség esetén testületi ülés 
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keretében megtárgyalásra kerül az előterjesztés. Kéri, hogy szavazzanak, amennyiben 

egyetértenek a határozati javaslatokkal és a kiegészítéssel. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

141/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. a Táncsics Mihály utca forgalomszabályozását „Tehergépjárművel behajtani tilos”  

      „Kivéve célforgalom” közúti jelzőtábla kihelyezésével kívánja megoldani, és  

      felkéri a Polgármesteri Hivatal szakosztályát a közúti jelzőtáblák kihelyezésére. 

 

2. Térffy Gy. utca– Deák Ferenc utca kereszteződésének biztonságosabbá tételének  

      érdekében elrendeli a KRESZ 12.§. (2) bekezdés szerinti előjelző tábla  

      kihelyezését. 

 

3. a Városmajor utca forgalomszabályozását 30 km/h sebességkorlátozással kívánja  

      megoldani, és felkéri a Polgármesteri Hivatal szakosztályát a közúti jelzőtábla  

      kihelyezésére. 

 

4. Petőfi Sándor Általános Iskolát érintő Mártírok úti szakaszán jelzőlámpás  

      átkelőhely megvalósításához tanulmányterv készítését. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

7. napirend: 
A Sport utca Igmándi útra történő megnyitásának lehetőségei. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság ezt a napirendet megtárgyalta és a 

határozati javaslatokat elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek azzal a kiegészítéssel, hogy 

megvizsgálják a József Attila utca kétirányú megnyitásának a lehetőségét. Korábban a Posta 

forgalma indokolta elsősorban az utca egyirányúvá tételét. Felkéri Hornig Rudolfné 

alpolgármester asszonyt az előterjesztés ismertetésére. 

 

Hornig Rudolfné: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság ülésén valóban felvetődött a 

József Attila utca kétirányú megnyitása. A Petőfi Sándor Általános Iskola előtti átkelőhelyhez 

egy jelzőlámpás forgalomirányítónak a kiépítése is felvetődött Dombay Gábor képviselő úrtól a 

bizottsági ülésen. Kértek be ajánlatok ezzel kapcsolatban és ha ezeknek a vizsgálatát 

elkészíttetik, akkor kérnek majd megerősítést, hogy elkezdődhessenek a munkálatok. 

 

Dr. Molnár Attila: Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület 

tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Dombay Gábor képviselő úrnak. 
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Dombay Gábor: A figyelmeztető lámpás forgalom eltereléssel kapcsolatban elmondja, hogy a 

Petőfi Sándor Általános Iskola mellett lévő Mártírok úti átkelőnél lenne kialakítva. Más 

városokban viszont azt is látta, hogy egy „Vigyázz a gyermekekre!” feliratú neon sárga színű 

táblát helyeztek ki az iskolák mellé. Javasolja, hogy egy figyelemfelhívó táblát helyezzenek ki 

oda vagy pedig a figyelmeztető jelzőlámpás forgalomirányítónak a kiépítését valósítsák meg a 

Mártírok úti átkelőnél. 

 

Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy a Sport utca Komárom városnak a legelső utcája. Ez egy 

tradicionális utca és korábban „Uri” utcának is nevezték. A Sport utca megnyitása már évek óta 

lakossági igény. Véleménye, hogy nagyon sok lakosnak ún. „menekülő” utat biztosítana az 

Igmándi útról a Sport utcába történő behajtás. Korábban a Sport utcát le se kellett volna zárni. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselő asszony hozzászólását. Megkérdezi, 

hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirendi ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Márkos Attila képviselő úrnak. 

 

Márkos Attila: A Petőfi Sándor Általános Iskola mellett lévő Mártírok úti átkelőhellyel 

kapcsolatban elmondja, hogy a lehető legolcsóbban most kivitelezhető a gyalogos 

átkelőhelyeknél ez a jelzőlámpás forgalomirányító kialakítása. Minimális a ledek villogásának 

az energiafogyasztása. Nagyon jó figyelemfelhívó jelzőrendszer. Véleménye, hogy az Artézi 

kútnál a jelzőtábla kihelyezését nem tartja jó ötletnek. Feleslegesnek tartja oda kihelyezni 

jelzőtáblát. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Márkos Attila képviselő úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy 

van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirendi 

ponttal kapcsolatban? Megadja a szót Czita János képviselő úrnak. 

 

Czita János: Elmondja, hogy korábban a Sport utca azért került lezárásra, mert a városközpont 

átépítésre került és a Tesco Hipermarket is akkor jött ide. Biztonságtechnikai okok miatt 

jelzőlámpás útkereszteződést kellett kiépíteni, mivel a szakemberek úgy ítélték meg, hogy 

balesetveszélyes lett volna a hídról történő jobbra és balra történő bekanyarodás. Javasolja, 

hogy további vizsgálatokat tegyenek a Sport utca megnyitásával kapcsolatban, hogy érdemes-e 

megnyitni ezt az utcát forgalomcsökkentés vagy közbiztonsági okok miatt.  Véleménye, hogy 

az a feladata a Képviselő-testület tagjainak, hogy a legfontosabb kérdésekben hozzák meg 

elsősorban a döntéseket.  

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czita János képviselő úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy van-

e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirendi ponttal 
kapcsolatban? Megadja a szót Turi Bálint alpolgármester úrnak. 

 

Turi Bálint: Elmondja, hogy Komárom városában a forgalom évek óta növekedik. Korábban a 

Tesco Hipermarket megépítése miatt került lezárásra a Sport utca. Tudomása szerint a Sport 

utca még azért is került lezárásra kb. 4-5 évvel ezelőtt, mert idegenforgalmi stratégiai 

szempontból sétáló utca lett volna ott kialakítva, amely végül nem valósult meg. Véleménye, 

hogy a Sport utcában élő lakosok nem nagyon örülnek az utca megnyitásának. Javasolja, hogy 

vizsgálják meg, hogy mi lenne a legoptimálisabb megoldás ez ügyben. 

 

Hornig Rudolfné: Elmondja, hogy most nem a tervezéséről kell döntést hozni, hanem a Sport 

utca vizsgálatának az elvégeztetéséről. Az előterjesztésben szereplő négy vázlatterv közül, 

amelyiket javasolni fogja a Közlekedési Felügyelőség, majd az alapján kell döntést hozni, hogy 
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melyik vázlattervet szeretnék támogatni. Jelenleg arról kell döntenie a Képviselő-testületnek, 

hogy a forgalomszámlálás illetőleg az ajánlás elkészüljön-e. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hornig Rudolfné alpolgármester asszony hozzászólását. 

Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai 

részéről a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak 

a határozati javaslatokról és a kiegészítésről. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

142/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. támogatja a Sport utca Igmándi útra történő megnyitás feltételeinek megvizsgálását  

    szak-tervezők bevonásával, és az elkészült tanulmánytervek műszaki és pénzügyi  

    tartalmától függően dönt majd  az engedélyezési és kiviteli tervek készítéséről. 

 

2. a tanulmánytervek készítését a 2012. évi költségvetés „Lakossági, képviselői  

    bejelentések alapján történő munkák” költséghely terhére 240.000 Ft + ÁFA  

    értékben megrendeli. 

 

3. a tanulmányterv egészüljön ki a József Attila utca két irányú forgalom  

                szabályozásának lehetőségéről is. 

 

 

8. napirend: 
A Vértes Volán Zrt. beszámolója az általuk végzett Komárom város 2011. évi helyi 
közszolgáltatási tevékenységéről. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság ezt az előterjesztést megtárgyalta és a 

határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. Megkérdezi, hogy van-e 

kiegészítése az előterjesztőknek a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 

javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

 

143/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy elfogadja a Vértes Volán Zrt. 2011. évi 

beszámolóját, a beszámolóban szereplő 13.948 eFt veszteségtérítés összegét 2012. december 

31-ig kiegyenlíti. 
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Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

9. napirend: 
Komáromi szennyvíztisztító telep 2012. évi beruházási és felújítási igénye. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság ezt a napirendet megtárgyalta és a 

határozati javaslatokat elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. Megkéri Hornig Rudolfné 

alpolgármester asszonyt, hogy ismertesse röviden az előterjesztést. 

 

Hornig Rudolfné: Ismerteti az előterjesztést. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy a 

beruházások és felújítások megvalósítását üzembiztonsági megfontolásból is támogassák. A 

fedezetet a Vizák Kft. által fizetett 77.131.880,- Ft. osztalék biztosít. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hornig Rudolfné alpolgármester asszony hozzászólását. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 

javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

 

144/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. a komáromi szennyvíztisztító telep 2012. évi fejlesztési igényét támogatja. 

 

2. Képviselő-testület a megvalósítást nettó 11,6 MFt összegben támogatja, melyre a  

    fedezetet a Vizák kft. által fizetett osztalék biztosít. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 
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10. napirend: 
A komáromi Szivárvány Óvodába a beruházást nem érintő bútorok és kiegészítő eszközök 
beszerzéséhez szükséges forrás biztosítására történő javaslat. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság a napirendet megtárgyalta 

és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? 

Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselő asszonynak. 

 

Hamrák Zsófia: Elmondja, hogy az óvodának nem volt eddig tornaterme. Ez úton is szívből 

gratulál Hornig Rudolfné alpolgármester asszonynak és a Hivatal munkatársainak, hogy 

segítséget nyújtottak az óvoda tornaterme megvalósítása érdekében. 

 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselő asszony hozzászólását. Megkérdezi, 

hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 

javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

 

145/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy a Komárom Szivárvány Óvodába 

elhelyezendő gyerek öltözőszekrények és kiegészítő eszközök (tornaszerek) beszerzésének 

forrását, 1.800.000,- Ft + ÁFA összegben a 2012. évi költségvetésben történő költség 

átcsoportosítással  biztosítja. 

    

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

11. napirend: 
A Komárom MOL lakótelepen kialakításra kerülő Lőtér befejezési munkáihoz szükséges forrás 
biztosításra történő javaslat. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság a napirendet megtárgyalta 

és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? 

Megadja a szót Takács József képviselő úrnak. 
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Takács József: Elmondja, hogy az ingatlanfejlesztésen belül megtalálták az ingatlan 

legmegfelelőbb kihasználtságát. Ez által a Mol lakótelepen lévő másik két ingatlant a Carrier 

Hotelt és a Catedrát is jól tudják hasznosítani. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Takács József képviselő úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy 

van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

146/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy a Komárom MOL lakótelepen a Lőtér 

kialakítás befejező munkáinak forrását, 11.700.000,- Ft + ÁFA összegben a 2012. évi 

költségvetés „Nem lakóingatlan bérbeadása, üzemeltetése” jogcím, 10. sorában megjelölt 

költségkeretéből biztosítja. 

    

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

12. napirend: 
Egressy Béni Zeneiskola alapító okiratának módosítása. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az 

előterjesztőnek a napirendi ponttal kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy 

van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

147/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy jóváhagyja 2012. szeptember 1-jei 

hatállyal az Egressy Béni Zeneiskola módosított egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát  

(2. sz. melléklet) a mellékelt módosító okiratnak (1. sz. melléklet) megfelelően. 

 

Felkéri a polgármestert a módosító-, és egységes szerkezetű alapító okiratoknak a Magyar 

Államkincstár részére történő megküldésére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 
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13. napirend: 
Komáromi Aprótalpak Bölcsőde alapító okiratának módosítása. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az 

előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-

e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

148/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. módosítja 2012. október 1-jei hatállyal a Komáromi Aprótalpak Bölcsőde alapító 

okiratát a Szőnyi Zsebibaba Bölcsőde telephely férőhelyeinek számát tekintve. A 26 fő 

24 főre módosul. 

 

2. jóváhagyja 2012.október 1-jei hatállyal a Komáromi Aprótalpak Bölcsőde módosított 

egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát (2. sz. melléklet) a mellékelt módosító 

okiratnak (1. sz. melléklet) megfelelően. 

 

3. felkéri a polgármestert a módosító-, és egységes szerkezetű alapító okiratoknak a 

Magyar Államkincstár részére történő megküldésére. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila  polgármester 

 

 

14. napirend: 
A gyermekorvosi ügyelet ellátása Komárom Városban. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy Komárom városában az ügyeletet 
zökkenőmentesen szeretnék tovább működtetni. 2013. január 1-jétől a kistérségek 

megszűnésével a járásokhoz fognak tartozni nagy valószínűségben a kórházak. Komárom 

városában fog a kórház tovább működni. Továbbá elmondja, hogy az Egészségügyi Szakmai 

Tanácsadó Testület a napirendet megtárgyalta és támogatja. A Pénzügyi Bizottság ezt a 

napirendet megtárgyalta és a határozati javaslatokat elfogadásra javasolja a Képviselő-

testületnek. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az előterjesztőnek a napirenddel 

kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, 
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hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, 

hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

149/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. Komárom Városban 24 órás gyermekorvosi ügyeletet tart fenn. 

 

2. a 2012. évben az általános tartalék terhére biztosítja Komárom Város Egészségügyi 

Alapellátási Szolgálat számára a gyermekorvosi ügyelet működtetéséhez szükséges 

18.395.000 Ft-ot azaz tizennyolcmillió-háromszázkilencvenötezer forintot. 

 

Határidő: 2012. december 31. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

15. napirend: 
Komárom Város Egyesített Szociális Intézményében ellátott egyes önként vállalt feladatok 
megszüntetése. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Elmondja, hogy a napirendet a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és 

elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítés a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrnak. 

 

Dr. Kreft-Horváth Loránd: Elmondja, hogy a Szociális és Idősügyi Szakmai Tanácsadó 

Testület a napirendet megtárgyalta és támogatja. A szakmai szempontokat és az ellátottak 

érdekeit szem előtt tartva, a humánum szempontjából javasolják, hogy a kötelező feladatokon 

túl, az éjjeli menedékhelyet továbbra is fenntartsák, ennek érdekében a szolgáltatások 

ideiglenes működési engedélyének meghosszabbítását a 2014. december 31. napjáig kérik a 

KEM Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatalától. A hajléktalanok átmeneti szállását, így 

2012. december 31-ével megszüntetik. Felelősséggel tartoznak a hajléktalan emberekkel 

szemben, ezért erre a helyzetre átmeneti humánum megoldást kellett keresni.  

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester úrnak a 

hozzászólását. Megkéri Dr. Ströcker Renáta aljegyző asszonyt, hogy röviden ismertesse az 

előterjesztést. Megadja a szót Dr. Ströcker Renáta aljegyző asszonynak. 

 

Dr. Ströcker Renáta: Ismerteti az előterjesztést és a határozati javaslatokat. 

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Dr. Ströcker Renáta aljegyző asszony tájékoztatását. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 

javaslatokról. 
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- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

150/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye Időskorúak Gondozóháza 2921 

Komárom, Kossuth u. 12. szám alatti telephelyét 2013. január 1. hatállyal megszűnteti. 

Vagyonhasználati megállapodásban Komárom Város Egyesített Szociális 

Intézményében megszűnik a fenti telephely. 

 

2. Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye Hajléktalanok Átmeneti Szállása és 

Éjjeli Menedékhelye  Gyár utca 30/A. szám alatti  telephelyén 2013. január 1-től a 

hajléktalan személyek átmeneti szállását megszűnteti. 

 

3. Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye a Hajléktalanok Átmeneti Szállása és 

Éjjeli Menedékhelye ( Gyár utca 30/A. ) telephelyen 2013. január 1. napjától egy 

közalkalmazotti státuszt megszűntet. 

 

4. jóváhagyja 2013. január 1-jei hatállyal Komárom Város Egyesített Szociális 

Intézménye módosított egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát (2. sz. melléklet) a 

mellékelt módosító okiratnak (1. sz. melléklet) megfelelően, valamint felkéri a 

polgármestert a módosító-, és egységes szerkezetű alapító okiratoknak a Magyar 

Államkincstár részére történő megküldésére. 

 

5. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a fenti átszervezéshez szükséges működési 

engedély meghosszabbítását kérje 2014. december 31-ig a Komárom-Esztergom 

Megyei Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatalától.  

 

6. Komárom Város Önkormányzata a működési engedélyhez szükséges javítási munkák 

elvégzésére 590.000 Ft-ot, azaz ötszázkilencvenezer forintot, biztosít költségvetésében 

az általános tartalék terhére. 

 

7. Komárom Város Önkormányzata Komárom Város Egyesített Szociális Intézménye a 

mellékletnek megfelelően módosított Szakmai programját, a Szervezeti és Működési 

Szabályzatát, valamint Házirendjét jóváhagyja. 

 
Határidő: 2013. január 1. 

Felelős:    Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

16. napirend: 
Komáromi köznevelési intézmények működtetésének biztosítása. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést és a határozati javaslatot. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? 

Megadja a szót Hamrák Zsófia képviselő asszonynak. 
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Hamrák Zsófia: Kérése az intézmény dolgozóihoz és tanulóihoz, hogy ne pazaroljanak 

semmivel sem, hanem megfelelően gazdálkodjanak.  

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Hamrák Zsófia képviselő asszony hozzászólását. Elmondja, 

hogy az a tapasztalata, hogy az intézményekben a tanárok, a diákok eddigiekben is megfelelően 

tudtak gazdálkodni. Megkérdezi, hogy van-e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a 

képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Czita János 

képviselő úrnak. 

 

Czita János: Elmondja, hogy a költségvetést tekintve megnyugtató az a tény, hogy az 

önkormányzat 2012. december 31-ig fenntartásában működő nevelési-oktatási intézmények 

működőképességét biztosítani tudja. 2013. január 1-jétől a nevelés-oktatási intézmények állami 

fenntartásba kerülnek át. Előreláthatóan sajnos nem tudják, hogy milyen változások 

következnek be az oktatási intézményekben, mikor állami kézbe kerülnek.  

 

Dr. Molnár Attila: Megköszöni Czita János képviselő úr hozzászólását. Megkérdezi, hogy van-

e további kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

151/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testület elhatározta, hogy kinyilvánítja, hogy a korábban 

fenntartásában működő 2013. január 1-től állami fenntartásba kerülő nevelési-oktatási 

intézmények működtetését továbbra is biztosítja. 

 

Határidő: Azonnal 

Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

17. napirend: 
Fenntartói nyilatkozat kérése a TÁMOP-3.1.4-12/2 Innovatív iskolák fejlesztése c. pályázaton 
való részvételhez. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. A Pénzügyi Bizottság a napirendet megtárgyalta 

és a határozati javaslatokat elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek. Megkérdezi, hogy van-

e kiegészítése az előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. 

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a 

napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati 

javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 
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152/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. támogatja az Önkormányzat fenntartásában működő intézmények (Dózsa György 

Általános Iskola, Petőfi Sándor Általános Iskola, Feszty Árpád Általános Iskola, Szőnyi 

Bozsik József Általános Iskola, Komárom Város Jókai Mór Gimnázium) TÁMOP-

3.1.4-12/2 Innovatív iskolák fejlesztése c. pályázaton való részvételét. 

 

2. felhatalmazza Komárom Város polgármesterét és jegyzőjét az előterjesztéshez csatolt 

Fenntartói nyilatkozat aláírására. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

18. napirend: 
Komárom Város Önkormányzatának részvétele az „Informatika és közigazgatás 2012” című 
pályázaton. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság a 

napirendet megtárgyalta és a határozati javaslatokat elfogadásra ajánlja a Képviselő-

testületnek. Javasolja a Képviselő-testület tagjainak, hogy támogassák ezt a pályázatot. 

Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – 

megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy 

szavazzanak a határozati javaslatokról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

153/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

 

1. Komárom Város Önkormányzata részt vesz az Országos Informatikai Programiroda 

„Informatika és közigazgatás 2012” című pályázatán. 

 

2. a pályázat keretében egy 8 gépből álló bővített csomagot igényel, és az ehhez szükséges 

463.000 Ft-ot biztosítja a 2012. évi pályázati alap terhére. 

 

Határidő: azonnal  
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Felelős: Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

 

 

 

 

19. napirend: 
„A helyi önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások létszámcsökkentési döntéseivel 
kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatás igénylésének, döntései rendszerének, 
folyósításának és elszámolásának részletes feltételeiről” szóló pályázat benyújtása. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az 

előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-

e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel 

kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

154//2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 
 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1) „A helyi önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások létszámcsökkentési 

döntéseivel kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatás igénylésének, döntései 

rendszerének, folyósításának és elszámolásának részletes feltételeiről” szóló pályázatot 
benyújtja. 

 

a) A Képviselő-testület 69/2012. (IV.27.) számú határozatával megszüntetett  

munkakörök, álláshelyek: 

 

Szociális és Népjóléti Osztály:           1 szabálysértési ügyintéző 

                                                            1 szociális ügyintéző 

Városfejlesztési és Építési Osztály:    2 műszaki ügyintéző 

Intézmény-felügyeleti Osztály:          1 intézményigazgatási referens 

                                                            1 intézményigazgatási ügyintéző 

 

Belső ellenőrzési csoport:                  1 belső ellenőrzési vezető 

                                                            3 belső ellenőr 

 

b) A Képviselő-testület 69/2012. (IV.27.) számú határozat hozatalának  

      időpontjában az önkormányzat fenntartói körén belül üres álláshely nem volt,  

      megüresedő álláshely előre nem volt látható, a szervezeti változás  

      létszámcsökkentést irányzott elő, fenntartói körön kívülre feladatátadás  

      következtében a létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen foglalkoztatottak  

      jogviszonyban töltött ideje folyamatosságának megszakítása nélküli  

      foglalkoztatására nem volt lehetőség. 
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Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

 

 

20. napirend: 
A Monostori Erőd Kft. támogatási kérelme a „Kazamata-túrák” és a „Kerékpárutak” című 
projektek megvalósításához. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság a 

napirendet megtárgyalta és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – 

megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy 

szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

155/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 
 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy támogatja a Monostori Erőd Kft. 

kérelmét és a 2013. évi költségvetés terhére biztosítja a 9,8 M Ft összegű önrészt a „Kazamata-

túrák” és a „Kerékpárutak” című pályázati projektek megvalósításához. 

 

Határidő: 2013. március 1. 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

21. napirend: 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évi fordulója. 
Előadók: Dr. Molnár Attila polgármester 
    Molnárné dr. Taár Izabella jegyző 
/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 

Dr. Molnár Attila: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság a 

napirendet megtárgyalta és az 1-es, 2-es számú határozati javaslatokat javasolja elfogadásra a 

Képviselő-testületnek. Elmondja, hogy a támogatás összegére vonatkozó nyilatkozatot 

november 23-ig kell benyújtani, amelyről majd a későbbiekben hozzanak döntést. Ennek 

értelmében a 3-mas, 4-es sorszámmal jelölt határozati javaslatokról most ne hozzanak döntést. 

Elegendő most csak az 1-es, 2-es számmal jelölt határozati javaslatokról döntést hozni. 

Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése az előterjesztőnek a napirenddel kapcsolatban? – 

megállapítja, hogy nincs. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel, hozzászólás a képviselő-

testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? – megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy 

szavazzanak az 1-es, 2-es határozati javaslatokról. 
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- Megállapítja, hogy a képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

megalkotja: 

 

 

 

 

 

 

 

156/2012. (X.18.) Komárom Város Képviselő-testület határozata 
 

Komárom Város Képviselő-testülete elhatározta, hogy 

 

1. a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évre szóló 

általános szerződési feltételeit megismerte és elfogadja. 

 

2. felhatalmazza a polgármestert, hogy aláírja és megküldje az Emberi Erőforrás 

Támogatáskezelő részére a csatlakozásról valamint az elektronikus adatbázis 

használatáról szóló nyilatkozatot.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:     Dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

 

A Képviselő-testület zárt ülés keretében folytatja a munkáját. 

 

K. m. f. 

 

 

 

Molnárné dr. Taár Izabella       Dr. Molnár Attila 

    jegyző           polgármester 

 

 

 
 


